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Lua offers a wide range of features that you can use to support and enhance your applications. With
this book as your guide, you’ll gain a thorough understanding of all aspects of programming with
this powerful language. The authors present the fundamentals of programming, explain standard Lua
functions, and explain how to take advantage of free Lua community resources. Complete code
samples are integrated throughout the chapters to clearly demonstrate how to apply the information
so that you can quickly write your own programs.

http://www.allinfo.top/jjdd


作者介绍: 

Between his first programs submitted to a Burroughs 5500 on Hollerith punch cards and his latest
programs

tapped into a Palm Pilot, Kurt Jung has been the principal programmer on various projects ranging
from

airline yield management to state machine–driven workflow.

Aaron Brown began programming in elementary school on a Commodore 64. He plays various
musical

instruments and speaks Esperanto.
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评论

很多细节.除了源码都讲了
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-----------------------------
比PIL 还要好，很详细，例子更完整更实际

-----------------------------
快速翻了一遍, 觉得过于繁琐, 600 多页的篇幅没找着啥精彩的内容, 特别不喜欢书里的 Lua 编程风格.
篇幅完全可以缩减, 一次又一次的列出提到的各个 Lua 扩展的安装步骤没有必要, 把 math
包里的三角函数的每个都弄了个波形图更没必要.
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书评

记得我刚开始接触Lua时有好的人说Lua和C很像。 其实这句话的误导性很大。
Lua的思想，和C大相径庭。 原因Lua是一中动态语言，而C是静态的。 这导致了他们本质上的差异。
Lua很强大，因为他其实支持多种语言范式。 OO，过程，函数。。
而Lua的陷阱也很多，如果你用C的模式来学习...  
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